
 

COMPROMÍS 
PER NOVELDA 

 
PRECS QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI ORDINARI DE 
MAIG 2016 

1.-  El passat octubre es va aprobar una pujada d’impostos i taxes per al present any amb els 
vots favorables del grup socialista i el seu soci de govern, UPyD, incomplint tant uns com els 
altres (més els socialistes que els d’UPyD) el seu programa electoral, i per tant enganyant a la 
ciutadania.  Van pujar l’IBI, la coneguda contribució, després de dir que no anava a pujar ni un 
euro, i gran part de les taxes, en un moment de grans dificultats econòmiques per a moltes 
famílies de Novelda que ho estan passant molt malament. Nosaltres ens hi vam oposar i vam 
fer la corresponent crítica per raons socials, tant en el plenari d’aprovació de les modificacions 
de les ordenances fiscals com en l’aprovació dels pressupostos.  

Ha arribat el temps de passar al cobrament alguns impostos i taxes, i hem de dir que ens han 
fet arribat el seu malestar alguns veïns dels més de 1200 que tenen segona residència (això 
que a Novelda en diem “horta”), la majoria segona vivenda ocasional, i han vist com el rebut 
per la taxa de la “basura” s’ha incrementat d’una manera brutal, ni més ni menys que un 240% 
passant de 26,5 a 65 euros. Ja ho vam dir en el seu moment: ens sembla, com a molts veïns i 
veïnes, que ni de bon tros el servei de replega en les hortes és com el del poble, amb un 
considerable número menor de contenidors, ubicats en alguns casos a més d’un quilòmetre de 
la vivenda, insuficients durant els caps de setmana i l’estiu, que fan incòmode anar a dipositar 
la brossa, ni l’ús del servei per part dels veïns és el mateix que en la zona urbana, sinó molt 
menor,  ja que la major part dels usuaris resideixen en les hortes un parell de mesos a l’any o 
algun cap de setmana.. Un increment a més de desproporcionat, injust No sabem si a 
l’ajuntament hauran aplegat les queixes, però no modificar la taxa a la baixa seria fer oïdes 
sordes a allò que almenys és un clamor en el poble.  

És per això que preguem a l’alcalde i a l’equip de govern que ho tinguen en compte a l’hora 
d’aprovar les taxes del pròxim any. 

 

2.- Quina ironia! més encara, quin sarcasme vore diumenge l'alcalde i alguns regidors del grup 

socialista assistir a la tradicional concentració d'UGT i PSOE en el parc de Pablo Iglesias per a 

celebrar l'1 de maig, la festa dels treballadors,  reclamant més empleo i de més qualitat 

després d'haver  contribuït  decididament amb el seu vot al “despido” d’almenys 10 

treballadores del nostre poble  del servei de neteja de dependències i col·legis. Preguem que 

en altra ocasió siguen més respectuosos amb els treballadors i s'abstinguen de participar en 

manifestacions en el seu favor al mateix temps que faciliten que siguen despedits dels seus 

llocs de treball.  

 

3.- Al passat Plenari, la Sra. Regidora de Serveis Socials va deixar de contestar a preguntes  

nostres referides al tema del ciutadà en situació d’indigència resident a Novelda argumentant 



que es tractava d’informació reservada. En cap cas se li demanava que facilitara dades del seu 

expedient. Senzillament va tractar de buscar una excusa per tal de no contestar. És per això 

que li PREGUEM a la Sra. Regidora de Serveis Socials conteste, com és la seua obligació, les 

preguntes que li fem en este Plenari i, per tant, li fa el poble de Novelda, sense buscar excuses 

que no vénen al cas. 

 

4.- El Sr. Regidor de Trànsit i Infraestructures va aprofitar al passat Plenari la seua intervenció 

per a contestar a una pregunta nostra per a fer un resum “sui generis” de les nostres 

afirmacions durant el Plenari. Donat que, durant el Plenari havíem qüestionat que “com 

anaven a mirar a la cara” a les treballadores de la neteja que anaven a ser afectades en els 

seus contractes, el Sr. Regidor de Trànsit i Infraestructures va repetir les nostres paraules de 

“com anaven, des de l’equip de govern, a mirar a la cara “ a les treballadores de la neteja a les 

quals tant anaven a perjudicar. En cap moment el Sr. Alcalde li va recriminar la seua 

intervenció donat que no estava contestant a la pregunta que se li havia fet. Intervenció del Sr. 

Regidor, suposem, feta amb la sana intenció que si quedava algú que no s’havia enterat, que 

s’enterara que nosaltres ens plantejàvem “com anaven a mirar a la cara” a les treballadores de 

la neteja després de que es confirmaren els seus despidos. És per això que li PREGUEM al Sr. 

Regidor de Trànsit i Infraestructures reba la nostra felicitació per ajudar-nos a fer més visible la 

indignació que sentim pel tracte que han rebut les treballadores de la neteja de part del seu 

Equip de Govern. 


